
 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante  

konaného dňa  18. 11. 2021 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 
Program zasadnutia:  
  

1. Rekonštrukcia existujúceho športového ihriska v mestskej časti Javorinka 
2. Návrh VZN o poskytnutí dotácií 
3. Kontrola plnenia uznesení a úloh 
4. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2022 – oblasť športu 
5. Prerokovanie návrhu výzvy na podanie žiadostí o poskytnutie dotácií 

z rozpočtu mesta na rok 2022 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“ 
6. Návrh plánu práce komisie na rok 2022 
7. Návrh Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Galanta  

na roky 2021 – 2027 s výhľadom do roku 2030  
8. Rôzne 

 

 

Otvorenie:  

Zoltán Szelle, predseda komisie, privítal na zasadnutí komisie športu, mládeže a telesnej výchovy 

MsZ všetkých prítomných a oboznámil ich s programom. Zároveň navrhol bod č.1 prerokovať až 

vtedy, keď bude prítomná na zasadnutí komisie predkladateľka Eva Vašáková.  

 

 

Komisia v pomere 4 za a 1 sa zdržal odsúhlasila program zasadnutia. 

 

 

Bod č. 2) Návrh VZN o poskytnutí dotácií 
 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

 

Zoltán Szelle – požiadal Mgr. Ivana Szolgu o uvedenie predmetného materiálu. 

Mgr. Ivan Szolga – predstavil prítomným návrh VZN o poskytnutí dotácií. 
Zoltán Szelle – sa informoval, že či boli pripomienky poslancov z MsZ, kde sa prerokovával 

predchádzajúci návrh zapracované do tohto návrhu. 

Mgr. Ivan Szolga – sa vyjadril, že tento návrh je zjednodušený oproti predchádzajúcemu návrhu 

a pripomienky sa zapracovali. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že preštudoval protest prokurátora ohľadom existujúceho VZN 

o dotáciách a nikde tam nie je napísané, že mesto niečo musí. Všade je napísané, že mesto môže. To 

znamená z jeho pohľadu, že keď môže, tak aj nemusí a preto nesúhlasí s návrhom nového VZN. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že v čom nové VZN uľahčí celý proces okolo dotácií, lebo on 

osobne v ňom nevidí nijaké zjednodušenie oproti starému VZN. Chápem to správne, že súčasťou 

zmluvy má byť položkovitý rozpočet projektu a pri zúčtovaní oddelenia budú kontrolovať aj 

dodržanie tohto položkovitého rozpočtu? 

Mgr. Ivan Szolga – sa vyjadril, že sú tam nové veci, ktoré zjednodušujú kontrolu použitia a rôzne 

ďalšie kompetencie pre prijímateľa aj poskytovateľa. 

Milan Bičan – sa informoval, že či po novom pôjde celý rozpočet žiadateľa do zmluvy a kto 

skontroluje správnosť využitia prostriedkov. 

Mgr. Ivan Szolga – sa vyjadril, že áno, tak je to navrhnuté a oddelenie, cez ktoré sa poskytne 

dotácia, bude kontrolovať aj správnosť využitia dotácie, položkovitý rozpočet, ktorý je súčasťou 

zmluvy. 

 



 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že takto sa umožní čerpať dotáciu aj napríklad Armáde spásy, 

ktorá ešte stále nemá licenciu a takto mesto prichádza o financie.  

Milan Bičan – sa vyjadril, že neriešime teraz Armádu spásy. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že on to len tak podotkol. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že nikto nedostal a ani nedostane dotáciu, kým nebude mať splnené 

zákonné podmienky. Ak podá Armáda spásy žiadosť o dotáciu, tiež bude musieť doložiť všetky 

dokumenty a doklady, ktoré si vyžaduje zákon. 

Mgr. Lívia Gešková – sa vyjadrila, že na doplnenie pána Mgr. Ivana Szolgu treba povedať, že 

preto sa predkladá nové VZN, lebo aktuálne VZN nie je v súlade s platnou právnou legislatívou SR 

a preto nás NKÚ a prokuratúra vyzýva, aby sme ho prepracovali. Poskytovanie dotácií by bolo viac 

transparentné, napr. po obdržaní žiadostí jednotlivé oddelenia budú mať povinnosť zverejniť 

zoznam žiadateľov, názov projektu, celkovú výšku nákladov projektu, požadovanú sumu. To sa 

následne predloží na komisiu a MsZ. Ak MsZ neschváli celkovú požadovanú výšku financií, 

oddelenie vyzve žiadateľa o vyjadrenie, či to podujatie bude schopné usporiadať pri zníženej výške 

dotácie, akú schválilo zastupiteľstvo. Ak áno, tak vyzve žiadateľa o prepracovanie rozpočtu 

projektu, ktorý musí vychádzať z pôvodnej žiadosti a ktorý bude súčasťou zmluvy. 

Milan Bičan – sa informoval, že pokiaľ by niekto robil napríklad vianočný turnaj, či bude schopný 

zúčtovať v termíne. 

Mgr. Lívia Gešková – sa vyjadrila, že aj doteraz sa vychádzalo v ústrety organizáciám, ak mali 

akciu na konci roka, dajú sa im termíny na zúčtovanie vo zvládnuteľných lehotách.  

Milan Bičan – sa vyjadril, že podľa toho protestu prokurátorky hocikto, kto príde z ulice môže 

dostať dotáciu. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že aj doteraz tu bola táto možnosť. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že mesto môže poskytnúť dotáciu, ale nemusí. 

Ing. Milan Zelenák – sa vyjadril, že každý jeden subjekt, ktorý predloží žiadosť o dotáciu, musí 

najprv splniť zákonom požadované kritéria a až potom bude komisia rozhodovať, či sa mu udelí 

dotácia. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že je dobré, keď sa bude zverejňovať, lebo občania získajú 

prehlaď o tom,  aké projekty sa v meste podporujú. Ale bolo by lepšie, keby výšku dotácie pre MsZ  

navrhovala nezávislá komisia. Potom sa vyhneme tomu, že sa rozdajú dotácie klubom, ktoré ani nie 

sú aktívne. 

Ing. Milan Zelenák – sa vyjadril, že ak to bude riešiť nezávislá komisia, ktorá nebude mať 

dostatok informácií okolo športu napríklad, nebude vedieť sa správne rozhodnúť. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že by v komisiách mali byť aj poslanci, ale podľa jeho názoru 

v niektorých komisiách sedia ľudia, ktorí sa nevyznajú. A preto by sa naozaj pri tvorbe návrhu 

dotácií mala zasadať nezávislá komisia, kde budú odborníci na danú tematiku. Nakoniec aj tak MsZ 

rozhodne o výške dotácií, ale návrh by mal ísť od odborníkov. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že súhlasí s týmto názorom, ale už tu bol taký pokus a nedopadlo to 

dobre. 

Zoltán Szelle – navrhol schváliť odporučenie návrhu VZN pre MsZ. 

 

Komisia  športu,  mládeže  a telesnej  výchovy  MsZ v Galante sa uzniesla, že v pomere 3 za 

a 2 sa zdržali odporúča návrh VZN schváliť MsZ. 

 

 

Bod č. 3)  Kontrola plnenia uznesení a úloh 
 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal  Ing. Tibora Drozda o uvedenie materiálu. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že na minulých komisiách v 2. polroku 2021 boli zadané komisiou 

nasledovné úlohy:  

 

 

 

 



 

1.  Zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante konaného dňa 13. 09. 

2021 Bod č. 4)  Analýza rozpočtu za I. polrok 2021 – SŠZ – vysvetliť niektoré položky. 
Mgr. János Marsall – sa informoval, že čo znamená v  tabuľke č.13 štadión, položka č. 691 Dotácia z MsÚ 

vo výške 42 500€. Znamená to, že my dotujeme futbal 100 000€ a plus 44 800€ cez SŠZ? 

Zsolt Takáč – sa vyjadril, že treba dať túto otázku na riaditeľa SŠZ na nasledujúcom zasadnutí komisie 

ŠMaTV. 

2.  Zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante konaného dňa  07. 05. 

2021 Bod č. 4)  Rôzne: 
Mgr. Juraj Bottka – požiadal riaditeľa SŠZ spracovať zoznam, ktoré kluby a v akej výške platia 

SŠZ režijné náklady za užívanie priestorov v jej správe. 

 

3. Mgr. Juraja Bottka požiadal OSS o zaslanie informácie o počte členskej základne klubov ku 

dňu 15.10.2021 a vyčíslenie členského poplatku na jedno dieťa. 

 

Materiál k žiadosti č. 3 bol  zaslaný členom komisie elektronicky, ostatný materiál je smerovaný na 

riaditeľa SŠZ. 

 

Štefan Varga – sa vyjadril, že k otázke č.1 dostali členovia komisie odpoveď v elektronickej 

podobe. V dome športu nie je možné vyčísliť náklady na jednotlivé kluby, lebo sa vykurovanie a 

elektrika rieši centrálnym meračom. U futbalu je to možné vyčísliť, lebo oni užívajú štadión ako 

jediný klub. Tam boli náklady 44 800 €, touto sumou ešte nepriamo podporuje mesto FC Slovan 

Galanta, čo je odpoveď na ďalšiu otázku. 

Zoltán Szelle – sa informoval, či KO Box Club Galanta trénuje v Dome športu. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že áno. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že ak to dobre chápe, mesto dotuje FC Slovan Galanta 

100 000€ priamou dotáciou a 44 800€ nepriamo cez SŠZ, teda dokopy klub dostane 144 800€ a 

kluby, ktoré trénujú v Dome športu plus 68 430€ na podporu klubov, ktoré tam trénujú. Takže 

mesto dáva reálne dotáciu spolu skoro 300 000€. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že mesto dáva priamo klubom dotáciu 200 000€ a cez SŠZ ešte 

nepriamo pre kluby užívajúce priestory v ich správe, ďalších viac ako 113 000€. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že áno, tak to je. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že kto rieši údržbu priestorov, ktoré užívajú kluby bezodplatne 

a patria SŠZ. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že SŠZ má rozpočet rozdelený na dve položky. Vlastné príjmy, čo sú 

vlastne peniaze z prenájmov priestorov a príspevok z mesta vo výške 150 000€ a z príspevku 

z mesta sa hradí údržba priestorov, kde tie kluby trénujú. Kluby neplatia prenájom. Hradia si len 

náklady spojené napríklad s nákupom športových potrieb pre ich činnosť. Napríklad kolkári si 

nakupujú kolky, pingpongisti si nakupujú loptičky, futbalisti dresy, lopty. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že v podstate SŠZ zabezpečuje kompletné zázemie, teda priestory. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že tým pádom sú niektoré kluby dosť zvýhodnené oproti druhým, 

pretože im mesto hradí skoro všetky náklady aj napriek tomu, že to nie sú mestské kluby, ale 

samostatné organizácie a niektoré, ktoré pôsobia samostatne, si musia všetko hradiť z vlastných 

zdrojov. Nemalé peniaze idú do športu v meste a potom sa dostávame tam, že v areáloch škôl, ktoré 

neparia pod SŠZ nie je z čoho financovať opravu športovísk. Ak by SŠZ vedela z nákladov niečo 

ušporiť, môžu tieto financie byť použité na opravu ihrísk na školách. Ja chápem, že treba dbať na 

to, aby šport fungoval v meste, ale tak to treba nastaviť, aby platili rovnaké pravidlá pre všetkých. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že podľa toho, čo povedal pán Mgr. Juraj Bottka, je SŠZ jeden zbytočný 

orgán, ktorý sme ani nemuseli mať a kluby by si mali opravovať ihriská sami. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že len pripomenul, že SŠZ namiesto niektorých klubov platí 

kompletné náklady a nedokáže potom fungovať s vyrovnaným rozpočtom. 

 

 

 

 

 



 

 

Milan Bičan – sa vyjadril, že SŠZ je na to, aby sa starala o ihriská, športoviská, zabezpečovala 

bezpečnosť na ihriskách. Od toho je podľa neho SŠZ. A keď to nebude robiť, tak to necháme celé 

padnúť a bude si musieť potom každý klub platiť. Položil otázku, ktorý klub by zvládol takéto 

náklady. 

Zoltán Szelle – požiadal prítomných, aby sa vrátili k téme. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že SŠZ má význam, lebo už to fungovalo tak, že každý klub mal 

športovisko v správe a skončilo to tak, že tam vznikli obrovské dlhy a nedoplatky na energiách 

a opravách z dôvodu nesprávneho manažovania zo strany klubov. Tie kluby, ktoré sú teraz v týchto 

zariadeniach, sú kluby, ktoré majú určitú históriu a naozaj teraz to dospelo k tomu, že takto to 

funguje, a funguje to dobre. Napríklad futbal príde tam, má zakúrené, zasvietené, má vypraté dresy, 

má všetko pripravené. Odohrajú zápas, alebo tréning, osprchujú sa, hodia dres na zem a idú preč. 

Na druhý deň prídu a majú zase všetko pripravené na náklady SŠZ. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že s týmto on zásadne nesúhlasí a ani nikdy nesúhlasil. To je už trošku 

cez čiaru robiť takúto službu jednej organizácii. Je to síce vec názoru, ale keby džudisti, alebo iný 

klub priniesli SŠZ dresy, nevyprali by ste im na náklady SŠZ. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že sa im robí táto služba, lebo sú najväčší v meste. Ale nebolo to stále 

takto. 

Zoltán Szelle – sa informoval, či napríklad stolným tenistom alebo kolkárom niekto perie dresy, 

lebo podľa jeho informácií nie a tak.  

Ing. Milan Zelenák – sa vyjadril, že to patrí ku kultúre toho športu. Prečo by to takto nemalo 

fungovať. Ostatní túto službu nenárokujú. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že v minulosti vystúpil, keď sa hovorilo o počte športujúcich, že kde je 

koľko športovcov. My tu máme kluby, kde je 20-30 ľudí a keď to prepočítam na futbalistov, tak ich 

je tak veľa, že by mali futbalisti dostávať dvakrát toľko.  

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že už to neplatí, lebo napríklad aj v ŠK Arkádia je aktuálne viac 

športovcov ako vo futbale. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že koľko dokopy vykáže každý športový klub členov, toľko detí ani do 

škôl nechodí. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že treba počítať aj s tým, že chodia športovci športovať do klubov aj 

z dedín. 

Zoltán Szelle – navrhol hlasovať za zobratie kontroly plnenia uznesení na vedomie. 

 

Komisia  športu,  mládeže  a telesnej  výchovy  MsZ v Galante sa jednomyseľne zobrala 

kontrolu plnenia uznesení na vedomie. 

 

Bod č. 4)  Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2022 – oblasť športu 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Mgr. Líviu Geškovú o uvedenie predmetného materiálu. 

Mgr. Lívia Gešková – oboznámila prítomných s návrhom rozpočtu na rok 2022 – oblasť športu. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, či sa uvedenému návrhu už vyjadrila finančná komisia a aké 

bude finančné zaťaženie mesta,keď sa schváli tento návrh. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že tento návrh len pôjde na finančnú komisiu. 

Mgr. Lívia Gešková – dodala, že zasadnutie finančnej komisie sa uskutoční 30.11.2021. 

Zoltán Szelle – navrhol hlasovať za odporúčanie návrhu rozpočtu na rok 2022 – oblasť športu pre 

MsZ.  

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ na svojom zasadnutí dňa 18. 11. 2021 

prerokovala „Návrhu rozpočtu na rok 2022 – oblasť športu“. Materiál jednohlasne berie na 

vedomie  bez  pripomienok  a   o d p o r ú č a   ho MsZ v Galante schváliť v predloženej forme 

a rozsahu. 

 

 

 



 

 

Bod č. 5)  Prerokovanie návrhu výzvy na podanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu 

    mesta na rok 2022 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“ 

 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal  Ing. Tibora Drozda o uvedenie materiálu. 

Ing. Tibor Drozd – oboznámil prítomných s návrhom výzvy na podanie žiadostí o poskytnutie 

dotácií z rozpočtu mesta na rok 2022 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“. Upozornil, že výzva 

vychádza z doteraz platného VZN. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že ak tomu dobre chápe, keď MsZ schváli nové VZN o dotáciách, bude 

treba výzvu znova prerokovať a prerobiť podľa nového a ak sa neschváli nové VZN, bude výzva 

vyhlásená podľa aktuálnej VZN. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, či je vo výzve zahrnuté, že na odmeny sa môže použiť 70% 

dotácie. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že sa pri tvorbe aktuálnej výzvy vychádzalo z minuloročnej 

a nakoľko tam takáto podmienka nebola uvedená, tak ani teraz sa to tam neuviedlo. Môže sa to 

zapracovať, ak sa tak komisia rozhodne. 

Mgr. Lívia Gešková – navrhla, aby sa počkalo na uznesie MsZ ohĺadom návrhu nového VZN 

o poskytovaní dotácií, lebo zbytočne sa teraz schváli výzva podľa doteraz platného VZN, keď po 

jeho zmene by ho bolo potrebné prepracovať. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, či už niektoré kluby zúčtovali dotáciu z aktuálneho roku a či 

tam boli nejaké chyby. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že kluby majú ešte čas zúčtovať do 11.12.2021. Až po tomto 

dátume sa bude hodnotiť, či použili dotáciu podľa zmluvy. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že bude treba vyhodnotiť, či kluby použili dotáciu hlavne na 

platy, alebo ju využili na rozvoj ich odvetvia, napríklad nákup športových potrieb a podobne. 

Zoltán Szelle – navrhol hlasovať za presunutie prerokovania výzvy na podanie žiadostí poskytnutie 

dotácií z rozpočtu mesta na rok 2022 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“ po MsZ na 15.12.2021. 

 

 

Komisia  športu,  mládeže  a telesnej  výchovy  MsZ v Galante jednomyseľne súhlasí 

s presunutím prerokovania návrhu výzvy na podanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu 

mesta na rok 2022 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“. Uvedený bod sa prerokuje po 

zasadnutí  MsZ dňa 15.12.2021. 

 
 

 

Bod č. 6) Návrh plánu práce komisie na rok 2022 
 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal  Ing. Tibora Drozda o uvedenie materiálu. 

Ing. Tibor Drozd – oboznámila prítomných s návrhom plánu práce komisie na rok 2022. 

Zoltán Szelle – navrhol hlasovať za schválenie plánu práce komisie na rok 2022. 

 
Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 18. 11. 2021 

prerokovala „Plán práce komisie na rok 2022“ a materiál schvaľuje v predloženej forme a 

rozsahu. 

 

 

 

 



 

Bod č. 7) Návrh Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Galanta  

na roky 2021 – 2027 s výhľadom do roku 2030  
 

 

Zoltán Szelle – požiadal Mgr. Líviu Geškovú o uvedenie predmetného materiálu. 

Mgr. Lívia Gešková – oboznámila prítomných s návrhom Programu hospodárskeho rozvoja a 

sociálneho rozvoja mesta Galanta na roky 2021 – 2027 s výhľadom do roku 2030. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že bol prítomný na komisii, ktorá tvorila tento návrh a upozornil tam na 

to, že si nevie predstaviť, že v takej katastrofálnej situácii by bolo rozumné stavať v Galante ďalšiu 

športovú halu, lebo postaviť, to je jedna vec, ale potom ju spravovať, sú ďalšie obrovské peniaze. 

Tých problémov na školách a škôlkach je strašne veľa a podľa jeho názoru sa treba zamerať na 

riešenie týchto problémov. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, či existuje certifikácia ihrísk, a či je prehľad o tom, ktoré 

ihrisko je v akom stave, aby sme vedeli nastaviť postupnosť pri opravách týchto ihrísk. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že na tých ihriskách, ktoré patria pod správu SŠZ sa robila 

pasportizácia a vie sa, v akom sú stave, ale školské športoviská nepatria pod SŠZ. Tie má v správe 

každá škola samostatne a každá škola je za svoje športovisko zodpovedné. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že ak má škola problém s údržbou, má možnosť osloviť hociktorú 

mestskú organizáciu, ak vie, že jej vie pomôcť a určite sa dočká pomoci. Napríklad ZŠ na Ul. 

Štefánikovej v minulosti oslovila TC Galandiu, či im nevedia pomôcť s pokosením ihriska a my 

sme im bez problémov pomohli. 

Eva Vašáková – odporučila futbalové ihrisko na ZŠ Štefánikova ulica, ktoré sa práve rekonštruuje 

dať do správy SŠZ. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že sa už dohodli, že kosenie berie na starosť SŠZ, ale, aby zobrala 

údržbu celého ihriska do správy, na to nemá správa kapacity. 

Mgr. Lívia Gešková – sa vyjadrila, že škola už má kúpenú traktorovú kosačku.  

Peter Paška – sa vyjadril, že sa to musí vyriešiť tak, aby to malo jedného správcu, lebo on osobne 

zasponzoroval výsadbu trávy v minulosti a potom to nemal kto polievať a tráva sa zničila. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že sa SŠZ nemôže starať o športoviská na každej základnej škole. 

Ihriská sú v majetku škôl a oni sa majú starať. 

Peter Paška – sa vyjadril, že by bol rád, ak by sa ihrisko na ZŠ Štefániková ul. dostala do správy 

SŠZ. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že donekonečna sa nemôže napínať ani SŠZ. 

Peter Paška – sa vyjadril, že on má na mysli odbornú starostlivosť o ihrisko, nie len kosenie. 

Ing. Milan Zelenák – sa vyjadril, že treba posilniť personálne SŠZ a potom to môžu robiť. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že sa to nemôže robiť tak, že keď treba do školstva, zoberie sa zo športu, 

alebo ak treba do športu, zoberie sa z kultúry napríklad. Každý riaditeľ by sa mal postarať o svoj 

majetok. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, či ihrisko na ZŠ Štefániková ul. bude užívať len FC Slovan 

Galanta alebo aj široká verejnosť a škola. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že podľa toho, ako to bolo prezentované, tak cez deň to bude užívať 

škola a poobede futbalový klub ale aj široká verejnosť. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, či kvôli tomu vzniknú na ZŠ Štefániková športové triedy 

zamerané na futbal, lebo potom škola môže žiadať financie na údržbu a nebola by s tým zaťažená 

SŠZ, alebo to bude spravovať futbalový klub, veď dostávajú od mesta skoro 200 000€ podporu. 

Peter Paška – sa vyjadril, že to sa zatiaľ neriešilo. 

Eva Vašáková – sa vyjadrila, že keď sa bude predkladať na MsZ prevod majetku, by bolo dobré 

vedieť, komu sa to bude dávať do správy. 

Ing. Milan Zelenák – sa vyjadril, že o ihrisko sa jednoznačne má v budúcnosti starať SŠZ. 

Zoltán Szelle – požiadal riaditeľa SŠZ o prípravu vyčíslenia navýšenia nákladov, ak by mala 

v správe ihrisko na ZŠ Štefánikovej. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že teoreticky vie pripraviť náklady, ale už sa dohodli predbežne, že to 

bude v správe školy a SŠZ sa bude starať o kosenie tak, ako na SOŠT v Galante. 

Zoltán Szelle – sa informoval, prečo sa kosí ihrisko na SOŠT v Galante. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že preto, lebo tam trénuje mládež FC Slovan Galanta a Interliga a preto 

SŠZ tam bezodplatne kosí ihrisko. 



 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že podľa jeho informácií kluby tam platia nájomné, tak by to mala kosiť 

škola. 

Milan Bičan – sa informoval, prečo futbalisti trénujú na SOTŠ za poplatok, keď v Hodoch je 

skvelo pripravené ihrisko zadarmo. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že futbalisti do Hodov nechcú chodiť. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že ak nechcú využívať neplatené ihrisko o ktoré sa stará mesto 

v Hodoch, si nezaslúžia ani, aby sa im preplácalo nájomné na SOŠT. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že treba futbalistom ponúknuť ihrisko v Hodoch a keď ho nebudú 

chcieť používať, tak nech idú kam chcú, ale na ich náklady. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že o areál strednej školy sa má starať škola. 

Zoltán Szelle – navrhol, aby riaditeľ SŠZ pripravil návrh riešenia ohľadom správy ihriska na ZŠ 

Štefániková ulica a ihriska na SOŠT. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, prečo sa na ZŠ Štefániková ulica neurobili aspoň dve bežecké 

dráhy okolo ihriska. 

Peter Paška – sa vyjadril, že na to momentálne nie sú financie. Je to finančne náročné, či sa robia 

dve alebo šesť dráh, je to skoro rovnaké. Ovál by stál minimálne 500 000€. 

Eva Vašáková – sa vyjadrila, že investícia má teraz výšku 30 000€. Toľko bude stáť zatrávnenie 

plochy starého oválu. Budúci rok je v pláne revitalizácia vnútornej časti ihriska. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že ak to dobre chápe, tak teraz sa robí za 30 000€ zatrávnenie 

oválu okolo ihriska. 

Eva Vašáková – sa vyjadrila, že áno, lebo oprava celého ihriska by stála 100 000€ a toľko financií 

nie je k dispozícii. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že takéto riešenie nechápe, že sa opraví vonkajšia časť ihriska 

a stred sa nechá v takom zlom stave, ako je. Veď Samsung dal mestu 90 000€. Mala sa riešiť 

kompletná oprava alebo nič. 

Peter Paška – sa vyjadril, že z tých peňazí obnovujeme tri ihriská. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že treba opraviť jedno, ale poriadne. 

Zoltán Szelle – požiadal prítomných, aby sa vrátili k téme a hlasovali za odporúčanie návrhu 

„Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Galanta na roky 2021 – 2027 s 

výhľadom do roku 2030“ pre MsZ. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 18. 11. 2021 

prerokovala „Návrh Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Galanta 

na roky 2021 – 2027 s výhľadom do roku 2030“. Materiál jednomyseľne berie na vedomie  

bez  pripomienok  a   o d p o r ú č a   ho MsZ v Galante schváliť v predloženej forme a 

rozsahu. 

 

Bod č. 1) Rekonštrukcia existujúceho športového ihriska v mestskej časti Javorinka 
 
Zoltán Szelle – požiadal Evu Vašákovú o uvedenie predmetného materiálu. 

Eva Vašáková – oboznámila prítomných s predmetným materiálom. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že ak tomu dobre chápe, financie nepôjdu z rozpočtu mesta, ale 

z externých zdrojov. 

Eva Vašáková – sa vyjadrila, že to pôjde z dotácie od spoločnosti Samsung. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že ihrisko je veľmi staré. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že umelé ihrisko na ZŠ Štefániková je ešte staršie a je tiež 

nepoužiteľné v tomto stave, ako je teraz. 

Peter Paška – sa vyjadril, že to ihrisko je už opravené. 

Eva Vašáková – sa vyjadrila, že tam už mala byť realizovaná oprava. 

Mgr. Juraj Bottka – požiadal Ing. Tibora Drozda, aby sa vyjadril, v akom stave je ihrisko na ZŠ 

Štefániková ulica, nakoľko ho majú v prenájme a trénujú tam floorball. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že sa tam opravili diery v plote a prelepila sa diera v umelej tráve 

novou, ale ihrisko je momentálne stále v havarijnom stave a kvôli tomu aj museli prestať tam teraz 

trénovať, aby sa deti nezranili počas tréningu. 

 

 



 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že tu sa ukazuje, ako nemáme zmapovaný technický stav ihrísk na 

školách. 

Zoltán Szelle – požiadal prítomných, aby sa vrátili k téme a hlasovali o vyjadrenie odporúčania 

rekonštrukcie existujúceho športového ihriska v mestskej časti Javorinka. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 18. 11. 2021 

prerokovala „Rekonštrukciu existujúceho športového ihriska v mestskej časti Javorinka“. 

Materiál jednomyseľne berie na vedomie  bez  pripomienok  a   o d p o r ú č a   ho MsZ v 

Galante schváliť v predloženej forme a rozsahu. 

 

 

 

Bod č. 8) Rôzne 

 

Zoltán Szelle – predniesol žiadosť Footballandia o. z. o umožnenie bezplatného trénovania a hrania 

majstrovských turnajov detí v športovej hale, ktorá je v správe SŠZ, ako je to umožnené klubom 

v dome športu a na futbalovom štadióne. 

Štefan Varga – sa vyjadril, keďže tento bod sme už rozoberali na MsZ a to dosť dlho. Vyjadril sa, 

že športuje v Galante od svojho detstva a podľa jeho názoru tu ešte nikdy neboli také podmienky, 

aké majú kluby teraz. Aj kvôli tomu išiel robiť v roku 2007 do SŠZ na post prevádzkara. Jeho 

generácia sa do športovej haly nevedela dostať, lebo bola zatvorená a bola vo veľmi zlom stave 

a kvôli tomu tam išiel robiť, aby sa tieto veci zmenili. Vtedy sme dostali za úlohu vypracovať 

nejakú koncepciu, čo sme aj  spravili a podľa tej koncepcie ideme doteraz. V koncepcii je napísané, 

že musí byť jasne dané a dohodnuté, že za akých podmienok a koľko hodín môžu kluby využívať 

priestory bezplatne a v ktorých prípadoch bude činnosť spoplatnená. Preto sme sa vtedy na komisii 

športu dohodli tak, že do 17.30 budú tieto hodiny bezplatne, a od 17.30 využije správa na komerčné 

účely, aby si zarobila na to, aby si mohla náklady hradiť, keď chodia kluby, ktoré neplatia. Takto 

sme fungovali doteraz, potom Footballandia o. z. poslala žiadosť 30.7.2021, ja som im vysvetlil, 

ktoré termíny sú voľné, kedy sa môže trénovať. Dohodli sme sa na troch termínoch a za to si 

myslím, že to, že platia od 17.30 prenájom, je spravodlivé, lebo majú možnosť si zašportovať, lebo 

do 17.30 je to bezplatne a tým, že deti končia okolo 13.00 v Galante v školách, tak majú čas 

trénovať do 17.30 a potom príde tá komerčná fáza. Komisia má k dispozícii aj vyťaženosť športovej 

haly a tam máte možnosť vidieť, že každá minúta je vyťažená. Je v tom poriadok, je v tom systém 

a za to si myslí, že to takto má ostať, lebo keď schválime jednému, je veľká pravdepodobnosť, že 

prídu ďalšie kluby s takouto požiadavkou a za to s týmto nesúhlasím. Snažil som sa to vysvetliť Ing. 

Tiborovi Drozdovi, že pre nás tie príjmy vypadli aj za tie víkendy, ktoré chce hrať majstrovské 

florbalové zápasy, ide cez 10 000€ a vždycky je zo všetkým problém s peniazmi. Dostávali sme na 

udržiavanie športovísk okolo 15 000€, ale tento rok máme len 5000€ a ešte keď sa nám skráti 

príjem, tak to nevieme zabezpečiť a budem musieť žiadať mesto o zvýšenie príspevku. Vždy sú tu 

problémy s peniazmi a takýmto jedným riešením by sme úplne celý ten systém zlikvidovali. A preto 

ja s tým nesúhlasím, lebo si myslím, že to je nastavené dobre a spravodlivo. Nemôže to takto 

fungovať, že niekto príde a určí si, že kedy chce trénovať zadarmo. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že k tomuto bodu sa už vyjadril na zastupiteľstve, jemu to pripadá troška 

také nátlakové od klubu, že tam predseda príde a dovedie tam aj deti a my sme sa teraz narodili 

a všetko zmietnite zo stola, lebo my sme tu. Zajtra prídu boxeri, pozajtra prídu futbalisti, potom 

prídu basketbalisti a povedia, že veľká zasadačka je dosť vysoká a treba vyhodiť sedačky a tam 

chcú hrať basketbal. Jemu to tak pripadalo, ako taký nátlak. Práve od pána Ing. Tibor Drozda, ktorý 

tu sedí, je na meste. Je to taká nátlaková akcia, že my sme sem prišli, my sme tu dva roky a prvé, čo 

ma napadlo bolo a čo teraz. Nemôžte dôjsť a žiadať, lebo potrebujete trénovať a teraz všetko 

zmietneme zo stola a teraz vám dáme všetko zadarmo, lebo vznikol florbalový klub. Mne to pripadá 

taká nátlaková akcia. Zamestnanec mesta takýmto spôsobom ide žiadať, takto sa nedá a SŠZ 

nemôže len tak meniť veci. 

 

 

 

 



 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že veľa vecí vyžadujeme od SŠZ, aby robila, aby financovala, má 

vykazovať nejaké výsledky. My ju tlačíme týmto, že každému budeme dávať zadarmo telocvičňu 

a z čoho tá správa má fungovať. Vyšli sme naozaj v ústrety klubom, že majú možnosť od – do 

trénovať. Ja rešpektujem Footballandiu o. z. lebo to robí dobre v tomto smere, že rozrastá sa ten 

klub, je to alternatíva aj pre dievčatá. Informoval sa, že koľko klub platí za nájom ihriska, ktoré 

opravuje na vlastné náklady na ZŠ Štefániková ulica. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že platí klub mestu viac ako 800€ nájom za rok za to, že si zobrali 

na starosť ihrisko na škole. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval že či má klub možnosť tri krát trénovať v športovej hale. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že áno klub má možnosť trénovať v športovej hale tri krát 

týždenne. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že čo sa týka víkendov, každý jeden klub musí zaplatiť 

v športovej hale za svoju aktivitu. Myslí si, že nie je problém zapožičať klubu športovú halu 

bezodplatne, ale aj on radšej uprednostní, aby mala SŠZ nejaký príjem a možno potom vybuduje 

florbalové ihrisko za tie peniaze niekde inde, ako že sa zase dostaneme k tomu, že vybudujeme ovál 

a stred bude deravý. Bol tu projekt novej haly, ale už možno padlo celé. Ale, ak by sa podarilo 

vybudovať ju, tam vznikne ďalší priestor pre vás. Informoval sa, či sa zvýšila dotácia pre klub 

v tomto roku. 

 Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že klub dostal v roku 2021 o 100€ menej ako v roku 2020 teda sa 

znížila dotácia oproti minulému roku. 
Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že každý klub má svoje členské. Mesto vychádza klubom 

v ústrety. Ak prídete za riaditeľom SŠZ, viete sa dohodnúť. Nepovie vám, že nie. Bude hľadať 

alternatívu, ako vám pomôcť, ale ak prídete na zastupiteľstvo a že musíte mi, ako to vypadá. Nikto 

z nás vám nechce zle, ale toto nie je forma, ako si to odkomunikoval. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že sa tu zatiaľ hovorilo o dvoch rozdielnych veciach a nie o tom, 

o čo žiada klub. Klub vychádzal z dokumentov, ktoré sú schválené a platné. SŠZ nemá vyžadovať 

od klubov platbu za prenájom na základe uznesenia MsZ MSZ č. 112/Z-2007, ktoré určuje postup 

pri prenájme športovísk v správe SŠZ na strane 4. v bode č.3 nasledovne: „SŠZ poskytne bezplatne 

priestory na tréningovú prípravu, športové súťaže a podujatia pre potreby jednotlivých klubov na 

základe predložených harmonogramov včetne znášania nákladov na energie a voľný časový priestor 

využije na komerčné účely“. Po skúsenostiach z MsZ sme sa na zasadnutí dozornej rady dohodli, že 

sme ochotní pristúpiť aj na alternatívu, že ak budeme mať tréningový proces tak, ako to má SŠZ 

schválené v zriaďovacom dokumente, že priestory na tréningový proces má klub bezodplatne, sme 

ochotní hradiť víkendové majstrovské turnaje, aj keď to nekorešponduje s platným uznesením MsZ. 

Ale teraz nastala situácia, ktorú sme nemali zarátanú v rozpočte na rok 2021. Náš rozpočet je 

nastavený v roku 2021 na viac ako 25 000€. Od mesta sme dostali dotáciu 8 000€. Pri tvorbe 

rozpočtu sme vychádzali z platných noriem a uznesení, ktoré mesto má a nerátali sme teda do 

rozpočtu náklad na prenájom športovej haly, nakoľko to, že sa za trénovanie neplatí, je napísané 

v uznesení z roku 2007. Teraz nastala taká situácia, že sme museli SŠZ vyplatiť už 560€ a do konca 

roka to bude ďalších viac ako 1200€ za to, že tam trénujeme, alebo hráme majstrovské zápasy. 

A preto sme požiadali poslancov o pomoc. Klub nerátal s niečím, čo má mať zadarmo, je to dané, 

že to má byť zadarmo a teraz kvôli tomu budeme mať v klube mínus 1760€. Keď trénujú 

v priestoroch SŠZ po 17.30 zadarmo futbalisti, pingpongisti, kolkári, Boxeristi, tak sme rátali s tým, 

že budeme trénovať aj my  po 17.30 zadarmo. Keď sa tak rozhodnete, že nám to nebude umožnené 

zadarmo, je to na vás. Ale asi budeme musieť  preniesť povinnosť platby na rodičov, alebo niečo 

iné vymyslieť, ale upozorňujem, že to nebude v súlade s platnými predpismi. Pýtam sa ešte, že ak 

má klub platiť 13,28€ na hodinu, prečo je Footballandii o. z. účtované na 0,5 hod. 9,96€? 

Štefan Varga – sa vyjadril, že preto, lebo to je podľa neho komerčná fáza športovej haly. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že nerozumie tomu, keďže kluby majú v prípade mimo súťažných 

aktivít platiť za prenájom športovej haly vo výške 13,28€ na hodinu. 

Peter Paška – sa vyjadril, že to vyzerá tak, že SŠZ toto nemá podporené predpisom. Treba si 

k tomu sadnúť a určiť presne všetko tak, ako to má byť podľa platných uznesení a noriem, lebo 

nikto z nás teraz nevie, kde je pravda. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že klub nemôže na základe toho, že musíme im poskytnúť bezplatne 

priestory žiadať, lebo potom celý rozpis sa musí vyškrtať a prerobiť. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že klub už je dohodnutý so SŠZ ohľadom časov a už to je 



 

zapracované aj v harmonograme vyťaženosti športovej haly. 

Peter Paška – sa vyjadril, že bez ohľadu na to, čo funguje a čo nefunguje, keď tam v tom čase si 

chodia zahrať dvaja tenisti a čaká tam dvadsať detí, tak to nie je celkom v poriadku, ale to sa tu 

teraz nerieši, lebo sú tu platné pravidlá, a keby sa tie nedodržiavali, by to bolo zle. Jediné riešenie 

vidí vo výstavbe novej športovej haly, lebo nás už je priveľa športovcov a kapacita športovej haly 

už nestíha. Treba sa pozerať dopredu. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že si nevie predstaviť, ako by sa to riešilo. Lebo postaviť halu je jedna 

vec, ale potom ju prevádzkovať je vec druhá. V situácii, v akej sú školy a škôlky si to nevie 

predstaviť. 

Peter Paška – sa vyjadril, že sa to potom bude musieť nejak vyskladať, aby to bolo v poriadku. Aj 

hokejisti mali také podmienky, že oni postavia halu a do 14.00 to bude využívať škola a po 14,.00 

sa hala bude prenajímať, aby si na seba zarobila. Tento systém sa bude musieť prijať všade. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že to tak funguje, že hala je do 17.30 zadarmo a po 17.30 sa platí 

prenájom. 

Peter Paška – sa vyjadril, že toto rozdelenie času nie je ničím podložené. Žiadne uznesenie a ani 

VZN o tom nehovorí. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že toto je pravda a môžeme urobiť nejakú smernicu, ale na komisii sa 

pred rokmi on a vtedajší členovia komisie dohodli, že to bude fungovať, ako sa rozhodne SŠZ. 

Peter Paška – sa vyjadril, že toto nie je ničím podložené a treba v tom urobiť poriadok. 

Zoltán Szelle – požiadal prítomných, aby sa vrátili k prejedávaniu žiadosti Footballandia o. z., 

v ktorej je uvedené že „SŠZ poskytne bezplatne priestory na tréningovú prípravu, športové súťaže 

a podujatia pre potreby jednotlivých klubov na základe predložených harmonogramov včetne 

znášania nákladov na energie a voľný časový priestor využije na komerčné účely“. 

Zároveň sa vyjadril, že ak tomu dobre chápe, podľa platného uznesenia by mali mať teda kluby 

zadarmo prenájom priestorov v správe SŠZ. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že áno, tak to platí a keď napríklad ŠK Arkádia bude organizovať 

turnaj, by nemala platiť prenájom. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že tam môže byť rozdiel, lebo na turnaj v džude účastníci platia 

štartovné, ale ak florbalisti hrajú v hale majstrovský zápas, za to nevyberajú štartovné, lebo to je, 

ako keď futbalisti hrajú na štadióne futbal a neplatia za to. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že sa nemôže vytrhnúť z kontextu niečo iné. Keď pravidlá majú platiť, 

tak pre všetkých rovnako.  

Štefan Varga – sa vyjadril, že toto rozdelenie časov platí v SŠZ už 15 rokov. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že tým pádom sa v SŠZ nedodržiava uznesenie už 15 rokov. Dali 

sme to preskúmať z právneho hľadiska a vyjadrenie je, že to vyberanie poplatkov zo strany SŠZ nie 

je v súlade s predpismi a uznesením MsZ. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že toto je to zlé, že dáte si to skontrolovať a potom tu prídete 

a dožadujete sa a robíte nátlak. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že to tak nie je. Klub postupuje tak, ako mu bolo odporúčané 

poslancami na MsZ. Tam odznelo, že máme podať žiadosť na komisiu, tak sme ju sem podali. Je to 

na komisii, ako sa rozhodne, a na základe odporúčania komisie potom má MsZ rozhodnúť. Klub je 

ochotný urobiť ústupok, aj keď to bude proti predpisom a platiť majstrovské turnaje, ale za 

trénovanie detí žiada odpustenie nájomného, lebo ak využívajú priestory v správe SŠZ všetky kluby 

zadarmo, tak Footballandia by nemala byť výnimka. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že nemôžeme porovnávať florbalistov s futbalistami alebo s kolkármi, 

lebo oni majú oveľa väčšiu históriu. Oni keď začínali, tiež nemali také podmienky, ako teraz. 

Peter Paška – sa vyjadril, že takto by sa to nemalo rozdeľovať. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že Footballandia o. z. pôsobí už v meste 10 rokov, teda sa 

nepovažujeme za nový klub. 

Peter Paška – sa vyjadril, že ak kolkári, pingpongisti, futbalisti a tenisti užívajú priestory SŠZ 

zadarmo a keď florbalisti majú platiť, tak to nie je v poriadku. 

Ing. Milan Zelenák – sa vyjadril, že ak je tu klub v meste, ktorý využíva priestory SŠZ tak, že 

neplatí ani cent, ale iný musí platiť potom nie sú nastavené podmienky spravodlivo a dobre. 

 

 

 



 

Peter Paška – sa vyjadril, že na to poukazuje Ing. Tibor Drozd celý čas. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že pred desiatimi rokmi sa aj on vyjadril, že sa mu nastavenie platenia 

nepáči, nie je spravodlivé, ale musel sa s tým zmieriť. 

Navrhol hlasovať za to, aby riaditeľ SŠZ v spolupráci s primátorom mesta vytvorili smernicu 

o prenájme priestorov v správe SŠZ, ktorú SŠZ predloží na nasledujúcom zasadnutí komisie. 

Peter Paška – sa vyjadril, že bude treba vytvoriť nové pravidlá, ktoré budú platiť pre všetkých 

rovnako. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že sa nedajú nastaviť rovnaké pravidlá, lebo napríklad štadión sa nedá 

skoro na nič iné využiť ako na futbal. V dome športu to tiež nejde zjednotiť pravidlo, lebo sú to 

špecializované športoviská. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že ako majú futbalisti špeciálne podmienky na štadióne a kolkári 

napríklad v kolkárni, ani florbalisti nevedia inde postaviť 40x20 ihrisko len v športovej hale. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že či všetky kluby, ktoré pôsobia v priestoroch SŠZ majú 

zmluvu so SŠZ, že využívajú priestory zadarmo a v prípade škody ju uhradia. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že áno. 

Peter Paška – sa vyjadril, že sa ešte zabudlo na tenistov a ŠK Arkádiu, ktorí platia prenájom 

priestorov SŠZ, kde prevádzkujú bar. 

 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ sa na svojom zasadnutí dňa 18. 11. 2021 

jednomyseľne uzniesla na tom, že riaditeľ SŠZ v spolupráci s primátorom mesta vytvorí 

návrh smernice o prenájme priestorov v správe SŠZ, ktorú následne predloží na prerokovanie 

na nasledujúcu komisiu športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ  

 

 

 

                       Zoltán Szelle v. r. 

             predseda komisie   

                                                 

V Galante 18.11. 2021  

Zapísal: Ing. Tibor Drozd 


